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Protokół  

ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbyło się   

w dniu 14 czerwca 2007 r.w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy Ksawerów. 

 

Wspólnemu posiedzeniu Stałych Komisji przewodniczył – Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Pan  Henryk Nowak. 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji GOŚiR – Pan Henryk Nowak o godz. 10.00 otworzył wspólne 

posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum władne do podejmowania 

prawomocnych opinii. Nieobecna jest radna Maria Wróbel i radny Zbigniew Pluta. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy -Maria Kopczewska 

2) Zastępca Wójta- Rafał Tustanowski 

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzyński 

4) Przewodniczący Rady- Tadeusz Grala 

5) Wiceprzewodniczący Rady – Piotr Kuźnicki 

6) Sołtysi Gminy Ksawerów 

Ad.2. 

Radni-członkowie stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów w głosowaniu -11 głosami „za”, 

bez głosów przeciw i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

2.Zatwierdzenie porządku obrad. 

3.Opiniowanie projektów uchwał na XIII Sesję Rad Gminy Ksawerów: 

3.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok 

3.2. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego , 

3.3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu  ( 40 000 zł.), 

3.4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu ( 50 000 zł.), 

3.5 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 90 000 zł), 

3.6. w sprawie przyjęcia darowizny. 

4.Sprawy różne i wniesione. 

5.Zamknięcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 
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Ad.3.1. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska  omówiła projekt uchwały Rady Gminy Ksawerów               

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok. W związku z tym, że zostały 

złożone wnioski i musimy w tej chwili dostosować i ujednolicić nazewnictwo do wymogów 

unijnych . W tej chwili projekt nasz ma nazwę: „Budowa boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej”. 
W związku z powyższym w § 1. zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego zapisanego w 

uchwale Nr VII/30/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 lutego 2007 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na rok 2007 gdzie zadania o nazwie:  

„Projekt i budowa boiska szkolnego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej ” 

zastępuje się słowami:  

„Budowa boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej”. 

 

Wobec braku głosów w tym punkcie, Przewodniczący Komisji postawił wniosek                             

o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 

rok. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok – głosowało 11 radnych, głosów przeciw                            

i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad. 3.2.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wekslowego. Ten projekt jest konsekwencją pierwszego projektu uchwały. 

Przedłożony projekt uchwały jest niezbędny do podpisania umowy.  

W § 1. Wyraża zgodę na zawarcie przez Wójta Gminy Ksawerów Panią Marię Kopczewską 

umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Budowa boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej” w kwocie 400 000 zł. słownie: (czterysta tysięcy 

złotych 00/100) ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i dla zabezpieczenia 

roszczeń dotyczących zwrotu tych środków na zasadach określonych w umowie, na 

wystawienie weksla „In blanco” Gminy Ksawerów i podpisanie deklaracji do weksla. 

§ 2. Realizacja zobowiązania, w przypadkach określonych w Rozporządzeniu Ministra 

Sportu z dnia 10 lipca 2006 roku w sprawie dofinansowania zadań ze środków Funduszy 

Rozwoju Kultury Fizycznej (Dz. U. Nr 134 poz. 944), następowała będzie z dochodów 

własnych. 

Wobec braku pytań do przedmiotowej uchwały, Przewodniczący Komisji Henryk Nowak 

postawił wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały.  
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Za pozytywną opinią projektu uchwały Rady Gminy Ksawerów  w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wekslowego - głosowało 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

stwierdzono. 

Ad.3.3.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu w wysokości 40 000 zł. W tym miejscu 

Skarbnik Gminy odczytał pismo Starostwa Powiatowego w Pabianicach Wydział Dróg                      

i Mostów z dnia 25.05.2007 r. znak pisma: DP.0718-61/07 informujące o tym, że: „w planie 

budżetu Starostwa Powiatowego zostały zarezerwowane środki finansowe w wysokości 

40.000,00 zł. na zadanie p.n. „Przebudowa ul. Jana Pawła II i ul. Nowotki w Ksawerowie”. 

Ponadto, w dniu 23.05.2007 r. sporządziliśmy wniosek skierowany do Rady Powiatu 

Pabianickiego, w którym prosimy o zabezpieczenie w planie budżetu Starostwa Powiatowego 

na 2007 rok kwoty 50.000,00 zł. na zadanie pn:„Przebudowa ul. Wolskiej, gmina 

Ksawerów””. 

W związku z powyższym Starostwo Powiatowe zwróciło się do nas z prośbą o udzielenie 

takiej pomocy finansowej na realizację tych dwóch przedsięwzięć.  

 § 1.1. Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu do wysokości 40 000 

zł. (słownie: czterdzieści tysięcy złotych 00/100) na przebudowę ulicy Jana Pawła II                            

i ul.Nowotki  w Ksawerowie 

 1.2. Upoważnia się Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia porozumienia z Zarządem 

Powiatu Pabianickiego dotyczącego udzielenia pomocy finansowej na zadanie wymienione w 

§1.1. 

§ 2. Szczegółowe warunki, zasady i termin udzielenia pomocy, o której mowa w §1 

zostaną określone w porozumieniu zawartym pomiędzy Wójtem Gminy Ksawerów                             

a Zarządem Powiatu Pabianickiego. 

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska w uzupełnieniu dodała, że sprawa chodnika na 

ul. Wolskiej trwa już kilka lat. Wcześniej były już prowadzone rozmowy również przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Ksawerów i radnych aby zmniejszyć zagrożenie dzieci 

uczęszczających  tą ulicą do szkół, ponieważ jest to bardzo duży problem.  Można zauważyć 

jak wygląda ten odcinek ulicy od ul. Wschodniej do ul. Sadowej. Jest założenie, żeby 

zrealizować chodnik aż do ul. Mjr Hubala. Natomiast dokumentacja ul. Jana Pawła II dotyczy 

również ul. Nowotki. Ten wniosek będziemy wspólnie składać ze starostwem do Programu 

Integracyjnego. 
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Dyskusja w tym punkcie. 

 
Radna Anna Szcześniak-Rydz: zauważyła, że w piśmie odczytanym przez Skarbnika 

Gminy jest mowa o zadaniu inwestycyjnym pn: ,Przebudowa ul. Jana Pawła II i ul. Nowotki 

w Ksawerowie”, natomiast w projekcie uchwały jest uwzględniona tylko ul. Jana Pawła II, 

czy nie powinno być uzupełnione również o przebudowę ul. Nowotki.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska poprosiła o uzupełnienie i wpisanie po ul. Jana Pawła II -  

„ul.Nowotki”. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej – Helena Rusak – ponieważ ul. Jana 

Pawła II, ul. Nowotki i ul. Wolska to zadania Powiatu i jeżeli my, jako Gmina udzielimy 

pomocy finansowej to mamy przez to rozumieć, że to jest pomoc, która zostanie zwrócona 

przez Powiat po uzyskaniu pomocy ze środków unijnych? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nie. Będzie spisane porozumienie                    

z powiatem. Na ul. Jana Pawła II możemy otrzymać ok. 25% środków unijnych, ale na dzisiaj 

nie znamy jeszcze zasad i kryteriów oceniania. Wcześniej były takie ustalenia, co do 

współfinansowania tej inwestycji, ponieważ nie ma innej możliwości zrealizowania tego 

zadania. 

Radny Arkadiusz Bielecki prosił o potwierdzenie czy to prawda, że projekty realizowane we 

współpracy więcej aniżeli dwa samorządy są wyżej punktowane przy ocenie niż jeden 

samorząd? 

Wójt Gminy M. Kopczewska odpowiedziała, że tak. Taka sytuacja jest w tej chwili przy 

projekcie boiska. Jednym z bardzo wysoko ocenianych kryteriów będą inwestycje 

ponadlokalne. Te inwestycje przede wszystkim będą brane pod uwagę.  

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Gminy Ksawerów w sprawie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pabianickiemu  ( 40 000 zł.). 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pabianickiemu  ( 40 000 zł.) - głosowało 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie stwierdzono. 

Ad.3.4. 
 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu  ( 50 000 zł.). 
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 § 1.1. Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu do wysokości 50 000 

zł. (słownie: pięćdziesiąt tysięcy złotych 00/100) na przebudowę ulicy Wolskiej w 

Ksawerowie 

 1.2. Upoważnia się Wójta Gminy Ksawerów do zawarcia porozumienia z Zarządem 

Powiatu Pabianickiego dotyczącego udzielenia pomocy finansowej na zadanie wymienione w 

§1.1. 
Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 

§ 2. Szczegółowe warunki, zasady i termin udzielenia pomocy, o której mowa w §1 

zostaną określone w porozumieniu zawartym pomiędzy Wójtem Gminy Ksawerów a 

Zarządem Powiatu Pabianickiego. 

 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji postawił wniosek o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu                       

( 50 000 zł.) 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu  ( 50 000 zł.) - głosowało 11 radnych, głosów przeciw                               

i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

 

Ad.3.5. 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 90 000 zł). Ten projekt uchwały jest konsekwencją dwóch 

poprzednich  projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Pabianickiemu. W 

tej uchwale  

Do projektu uchwały została wniesiona poprawka –dopisanie ul. Nowotki.  

 

 § 1. Dokonuje się rozdysponowania środków z tytułu wolnych środków budżetowych z 

lat ubiegłych w wysokości  90 000 zł.  

słownie (dziewięćdziesiąt  sześć tysięcy złotych) z przeznaczeniem na pomoc finansową dla 

Powiatu Pabianickiego w realizacji: Przebudowy ul. Jana Pawła II i ul. Nowotki                               

w Ksawerowie – 40 000 zł., oraz Przebudowy ul. Wolskiej w Ksawerowie – 50 000 zł.. 

zgodnie z załącznikiem. 

Na odwrocie w załączniku do projektu uchwały została wniesiona poprawka –dopisanie 

ul. Nowotki po ul. Jana Pawła II. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 

rok - głosowało 11 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 
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Ad.3.6 
 

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

darowizny i prosiła o wniesienie poprawki literowej w § 1.w nazwiskach wymienionych osób. 

Otrzymaliśmy pismo od GS Samopomoc Chłopska ul.Torowa 25, 95-200 Pabianice, w 

którym prezesi informują, ze przekazują na rzecz Gminy Ksawerów kwotę 50.000 zł. z prośbą 

o uwzględnienie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego nieruchomości przy ul. 

Cegielnianej 1/3 i ul. Handlowej 30/34 w Ksawerowie wcześniejszych ustaleń 

przedstawionych na jednej z Komisji. Zgodnie z państwa przyzwoleniem został 

przygotowany projekt uchwały. Po przyjęciu tej darowizny będziemy mogli przystąpić do 

zmiany planu. Jeżeli koszt planu będzie niższy to pozostałe środki zostaną w naszym 

budżecie.  

W projekcie uchwały w § 1. Włącza się do budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok darowiznę 
otrzymaną od Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” z siedzibą w Pabianicach ul. 

Torowa 25 w imieniu, której działają: 

Pan Wiesław Stasiak – Prezes Zarządu, 

Pan Henryk Chodasewicz – Wiceprezes Zarządu. 
§ 2. Wartość darowizny, o której mowa w §1. wynosi 50 000 zł (słownie: pięćdziesiąt 

tysięcy złotych 00/100) 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie przyjęcia darowizny - głosowało 11 

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad.4. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak zapytała czy będzie 

zrealizowany wniosek dot. utworzenia etatu psychologa, który będzie zatrudniony dla potrzeb 

naszych placówek oświatowych? Jeśli ten wniosek będzie zrealizowany, to będziemy jedną                 

z nielicznych szkół, która będzie miała psychologa, bo z tego co wiem po spotkaniu z panią 

kurator.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski odpowiedział, że etat psychologa przewidziany jest na 

rok szkolny 2007/2008. W ramach programu wyrównywania szans edukacyjnych Gmina 

Ksawerów otrzymała 20.000 zł. m.in. na dodatkowe zajęcia m.in. psychologa i pedagoga.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała czy będzie zrobiony chodnik na 

ul. Zachodniej na odcinku, gdzie dzieci uczęszczają do szkół?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nie ma tego zadania w budżecie.                      

Na pewno jest dokumentacja na pozwolenie na budowę. W pierwszej kolejności planowana  
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